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Jihočeská univerzita v Českých Budějovicích, Ekonomická fakulta 

 

2.3. 2023 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu EF JU č. 2/2023 

 

Přítomni:                                     11 členů (viz prezenční listina) 

      

Omluveni (bez titulů):            Vrchota, Mikota, Vokoun, Tupý 

 

Hosté (bez titulů): Dvořáková Líšková, Rolínek, Maříková, Šulista, Fiala, 

Fichtnerová 

 

 

Hlasování o zapisovateli a ověřovatelích zápisu: 

 

Navržený zapisovatel: Vlčková                                                               (s návrhem souhlasila) 

 

Navržení ověřovatelé zápisu: Kadlec, Štědronský                                  (s návrhem souhlasili) 

Navržení ověřovatelé zápisu zároveň souhlasili, že budou i skrutátory. 

  

pro – 11, proti – 0, zdržel se – 0 

 

 

 

 

Hlasování o programu 

  

Program: 

1. Organizační záležitosti a volba místopředsedy AS EF JU 

2. Vyjádření k návrhu na jmenování proděkanek a proděkanů EF JU 

3. Členství JU ve spolku Českobudějovicko – Hlubocko, z.s. 

4. Různé 

 

 

Hlasování o programu celkem  

 

Výsledek hlasování: pro – 11, proti – 0, zdržel se – 0 
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Bod 1 -  Organizační záležitosti a volba místopředsedy AS EF JU 

 

Předseda přivítal nové vedení EF JU a nové členy AS EF JU. Senátorka Maříková a senátoři 

Fiala a Šulista se k 28.2.2023 vzdali svého členství v AS EF JU z důvodu navržení na funkci 

proděkanů. Z tohoto důvodu se stali novými řádnými členy AS EF JU od 1.3. 2023 Ing. 

Miroslava Vlčková, Ph.D., MBA., doc. Ing. Jaroslav Vrchota, Ph.D., Mgr. Vladimír Kadlec. 

 

 

Předseda AS EF JU seznámil senátory s výsledkem korespondenčního hlasování. Důvodem 

žádosti o schválení korespondenčním hlasování je zajištění usnášeníschopnosti Disciplinární 

komise EF JU, která obdržela podnět od vyučujícího, který se musí aktuálně řešit.  

 

 

Výsledek korespondenčního hlasování, které probíhalo od 15.2.2023 do 20.2.2023 ohledně 

doplnění Disciplinární komise EF JU o studenta DSP PhDr. Jaroslava Vlacha 

 

Výsledek hlasování: pro – 8, proti – 1, zdržel se - 6 

Následující usnesení bylo AS EF JU SCHVÁLENO. 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích uděluje 

souhlas k jmenování PhDr. Jaroslava Vlacha za člena disciplinární komise EF JU. 

 

 

Volba místopředsedy AS EF JU 

 

 

Navržení kandidáti na pozici místopředsedy AS EF JU byli senátoři Vocetková a Slobodník. 

 

Senátor Slobodník s návrhem nesouhlasil, senátorka Vocetková s návrhem souhlasila. 

Následně skrutátoři zkontrolovali volební urnu a předseda AS EF JU rozdal senátorům volební 

lístky. 

 

 

Výsledek hlasování prvního kola volby: pro – 10, proti – 0, zdržel se – 0, neplatný hlas -1 

 

Senátorka Vocetková se stala místopředsedkyní AS EF JU 

 

 

 

Bod 2 – Vyjádření k návrhu na jmenování proděkanek a proděkanů EF JU 

 

Děkanka EF představila navrhované kandidáty na funkci proděkanů. Následně jim předala 

slovo a každý z kandidátů stručně představil hlavní cíle a priority v rámci svých proděkanských 

oblastí. 

 

Navržení kandidáti na funkci proděkana jsou: 

 

 

Proděkan pro vědu a výzkum: doc. Ing. Ladislav Rolínek, Ph.D. 
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Proděkan pro pedagogickou činnost: RNDr. et PhDr. Jan Fiala, Ph.D.  

 

Proděkan pro zahraničí: PhDr. Marek Šulista, Ph.D.  

 

Proděkanka pro rozvoj a vnější vztahy: Ing. Monika Maříková, Ph.D. 

 

 

Následně byla otevřena diskuse: 

- Senátor Štědronský měl dotaz na navrženého proděkana Šulistu ohledně krátkodobého 

Erasmu. 

- Senátor Roskovec měl dotaz na navrženého proděkana Rolínka ohledně odměňování 

akademických pracovníků za vědu. Děkanka EF odpověděla, že je zde návrh, že o tom 

budou rozhodovat vedoucí kateder, že ti nejlépe znají své podřízené. Zároveň dodala, 

že může dojít k rozdělení akademických pracovníků na pedagogy a vědecké pracovníky 

s nižším podílem pedagogické činnosti. 

- Senátor Alina měl dotaz na navrženého proděkana Rolínka, zda se bude měnit opatření 

170 a 171. Ten odpověděl, že se s tím bude muset něco udělat. 

- Senátor Roskovec měl dotaz na navrženého proděkana Rolínka a navrženou proděkanku 

Maříkovou ohledně SVOČ, zda tuto činnost neposunout o úroveň výš, než je pouze EF. 

Zmínil možnou spolupráci např. se ZČU, podobně jako InvestDay. Navržený proděkan 

Rolínek odpověděl, že tato snaha tu bude. 

- V souvislosti s tím navržený proděkan Fiala apeloval na vedoucí, aby studenti byli 

součástí katedrových obhajob. 

- Senátor Roskovec měl dotaz, zda by u bakalářských prací nemohli být oponenti z EF. 

Navržený proděkan Fiala a děkanka Dvořáková Líšková odpověděli, že toto je 

v procesu, že to bude možné, ale pouze se souhlasem děkanky. 

- Senátor Štědronský se ptal, zda to bude platit již u letošních obhajob závěrečných prací 

a děkanka Dvořáková Líšková řekla, že ano. 

- Senátor Roskovec měl dotaz ohledně GTP chatu (umělá inteligence) a jejich využívání, 

resp. zneužívání studenty při psaní seminárních prací. Navržený senátor Fiala řekl, že 

je potřeba upřednostňovat ústní zkoušení. Senátor Přibyl vznesl návrh, aby byli studenti 

spíše naučeni, jak umělou inteligenci v praxi využívat. 

- Senátor Alina měl dotaz na navrženého proděkana Rolínka, zda by nastínil koncept 

konference Inproforum. Ten odpověděl, že bude snaha to povýšit, resp. spolupracovat 

s externí fakultou. 

- Senátorka Novotná měla dotaz na navrženého proděkana Fialu, zda budou dodrženy 

veškeré stanovené lhůty, když budou podzimní SZZ posunuty z října na konec září. Ten 

odpověděl, že termíny budou stanoveny tak, aby lhůty byly dodrženy. 

- Děkanka Dvořáková Líšková poznamenala, že bude vydán nový formulář na zpracování 

závěrečných prací a tezí. Senátorka Vlčková se ptala, zda tento formulář bude již platný 

i pro letošní závěrečné práce a děkanka odpověděla, že ano, ale že tento rok bude ještě 

přechodový a bude se respektovat ještě i původní formát. 

- Senátor Volek měl dotaz na navrženého proděkana Fialu, co plánuje dělat s nízkými 

počty studentů a jakými způsoby bude probíhat nábor studentů. Děkanka Dvořáková 
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Líšková odpověděla, že se plánují různé náborové aktivity a že se budeme muset 

zamyslet i nad navazujícím studiem, zda je pro tyto studenty studium zajímavé. 

Po diskusi bylo přistoupeno k hlasování. 

 

 

Navržené usnesení:  

 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích na 

základě § 27 Zákona o vysokých školách vyjadřuje kladné stanovisko k navrhovaným 

proděkanům. 

 

 

Výsledek hlasování: pro - 11, proti – 0, zdržel se – 0     
 

 

Usnesení bylo AS EF JU SCHVÁLENO. 

 

 

Bod 3 - Členství JU ve spolku Českobudějovicko – Hlubocko, z.s. 

 

Na žádost členů senátu z KMI byl zařazen tento bod.  Senátoři z KMI seznámili senát se svým 

stanoviskem. Senátorka Vocetková řekla, že odpověď od bývalé děkanky Škodové Parmové ji 

neuspokojila, že nevidí důvod platit 100 000 Kč ročně tento poplatek. 

EF nikdy za dobu členství pro spolek nedělala žádný výzkum za úplatu. 

Děkanka Dvořáková Líšková řekla, že momentálně je ve spolku 1 student na praxi, předtím tam 

byli 2 studenti. EF nikdy za dobu členství pro spolek nedělala žádný výzkum za úplatu. EF vždy 

nesla tíhu členských poplatků sama, bez přispění ostatních fakult. Poplatek je momentálně 

pozastaven, bude diskutováno, zda bude možné členství bez poplatku. Děkanka Dvořáková 

Líšková slíbila, že toto bude se spolkem osobně diskutovat a výsledek diskuse sdělí AS EF JU. 

 

 

Bod 4 - Různé  

 

Děkanka Dvořáková Líšková slíbila, že zabezpečí novou hezčí volební urnu. 

 

Nástěnku na studijním oddělení místo AIESEC využije AS EF JU k podávání informací. 

 

V různém se také diskutoval disciplinární řád. Děkanka Dvořáková Líšková zmínila, že EF má 

disciplinární řád v rozporu s VŠ zákonem. V zákoně je totiž stanoveno, že v disciplinární 

komisi musí být stejný počet akademických pracovníků jako studentů. Děkanka Dvořáková 

Líšková tedy připravuje nový disciplinární řád, který bude následně zaslán AS EF JU ke 

schválení per rollam. 

Senátor Slobodník řekl, že výstup, resp. rozhodnutí takovéto disciplinární komise je podle něj 

neplatné. Doporučuje nové obsazení disciplinární komise. 

 

Děkanka Dvořáková Líšková představila návrh, že se nebude pořizovat nový vůz na EF, ale že 

se bude využívat tzv. sdílený automobil, kde je sazba 7,50 Kč/km. Senátorka Vlčková se ptala, 

kolik kilometrů se plánuje takto využít a jaký je předběžný rozpočet na využití tohoto sdíleného 
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automobilu. Děkanka Dvořáková Líšková řekla, že se předpokládají roční náklady cca 120 000 

Kč. 

 

Děkanka Dvořáková Líšková zmínila, že ve středu 29. března 2023 se bude od 14,30 hod. konat 

Akademická obec. 

 

Následně předseda AS EF JU poděkoval všem zúčastněným a ukončil zasedání. 

 

 

 

Zapsala: M. Vlčková   

Ověřili: Kadlec, Štědronský 
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